

တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်တၢ်ကွဲးနီၣ်တဖၣ်

တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်လီၤတၢ်ကျဲးပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်ကမံးတံၢ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်

စးပတုၤဘၣ် ၂၇, ၂၀၁၂

ဂီၤဂူးၣ်၃၀

I. စးထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်

မူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) ဟ့ၣ်ပျဲလၢကစးထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်လီၤ.

II. ကိးထီၣ်ပုၤလၢအဟဲထီၣ်အမံၤ

ကရၢဖိလၢအဟဲထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်တဖၣ်မ့ၢ်ဝဲဒၣ် ကျီၣ်အိၣ် (Kyaw Aung), ဘကံၣ်နံၤယၢဘုလူးဖံ (Virginia Baillif), စုလံဘံယၢဘလဲနံ (Sylvia Bland), ကျီၣ်ရှီကွမ် (George James) , ကျီၣ်တဘလုၢ်ဝုၣ်လုၢ်ယၢၣ် (John W. Williams), ဒီး ကျီၣ်နံထီၣ်ဝုၣ်လုၢ်ယၢၣ် (Juanita Williams), ဒူးဘံးဖရၢၣ်လု (David Fraley), စိၤလီၤလးမူ (Saw Lawla Moo), အဲကွၢ်လုၢ်ဝုၣ်မးမ် (Angela Womack) , ဒီး ဒီးနၢၣ်ရဲး (Donald Wright) သ့ၣ်တဖၣ်လီၤ. ဒဲးရံယၢးစံးစၢၣ် (Darius Dixon), ထရၢၣ်စံၣ်အဲးနရူ (Tracy Agnew), ခရူးခွံၣ်ရိၣ် (Chris Chiron) ဒီး စံးလဲးစတံခရူစတံ (Celeste Christy) တဖၣ်စ့ၢ်ကိးဟဲထီၣ်ဝဲဒၣ်လီၤ.

III. တၢ်ဘၣ်သးလၢ ၀၉-၁၃-၁၂ တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်အတၢ်ကွဲးနီၣ်တဖၣ်အဖီခိၣ်

မူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) ထံၣ်ဝဲလၢ ၀၉-၁၃-၁၂ တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်တၢ်ကွဲးနီၣ်တဖၣ်အတၢ်ဟံၣ်ဖျါန့ၣ်တလၢပုၤဝဲအယီၤ ပုၤလၢအဟဲ ထီၣ်တဖၣ်န့ၣ်က့ၤက့ၤဝဲတကျိၤဘၣ်တကျိၤဒ်သိး ကမၤဘၣ်က့ၤ, မၤလၢထီၣ်ပုၤထီၣ်က့ၤတၢ်ဆိကမိၣ်လၢအပူၤကွံၣ် တၢ်အိၣ်ဖျိၣ် န့ၣ်လီၤ. ဝံၤဒီးမူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) သံကွၢ်ဝဲတၢ်ကဆၢန့ၣ်တၢ်ဂ့ၢ်အံၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. မူးစ ဘလဲနံ (Ms. Bland), ဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဆၢန့ၣ်လၢတူၢ်လိ ၀၉-၁၃-၁၂ တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်တၢ်ကွဲးနီၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ကွၢ်က့ၤအိၣ်ဝံၤန့ၣ်လီၤ. မူးစဝုၣ်လုၢ်ယၢၣ် (Ms. Williams) မၤစၢၤတၢ်ဆၢန့ၣ်အံၤန့ၣ်လီၤ.တၢ်ဆၢန့ၣ်အံၤပုၤခဲလၢၣ်ဘၣ်အသးန့ၣ်လီၤ.

IV. တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတဲသကိးတဖၣ်

A. ကမံးတံၢ်ဖိတဖၣ်အတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်တဖၣ်

- မူးစ ဘလဲနံ (Ms. Bland) တဲဖျါထီၣ်အတၢ်ဘၣ်သ့ၣ်ဘၣ်သးဖးဒိၣ်လၢ မူးစထၢၣ်ခါဒဲဝဲလံ (Mr. Caldwell) အတၢ်ဟံးန့ၣ်မူဒါလၢ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်လၢ အအိၣ်ဖဲ (210 Pittsboro Street) ကျဲးတၢ်မၤအဆၢကတီၢ် ၂ ဒ်သိးကမၤဘၣ်လိၣ်ဘၣ် စးက့ၤ တၢ်မၤတၢ်ဆၢကတီၢ် ၃ အတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. အပူၤကွံၣ်န့ၣ် ပိၣ်မုၢ်ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်လၢ အမၤကဆဲးကဆီ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်န့ၣ်ဘၣ်ဟးဝဲတဘျူးတီၤလၢမုၢ်န့ၣ်အဆၢကတီၢ်ဒ်သိးကတုၤလၢပုၤဟံၣ်သိလုၣ်ပတုၤအလီၤတုၤတၢ် သ့ၣ်ထီၣ်အိၣ် အလီၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
- မူးစဘုလူးဖံ (Ms. Baillif), သံကွၢ်ဘၣ်သးတၢ်မၤအဆၢကတီၢ် ၃ တၢ်ဟံၣ်ပတုၤသိလုၣ်ဒီးတၢ်ဒီးသိလုၣ် (Park & Ride) န့ၣ်မုၢ်တၢ်ဒီးန့ၣ်အိၣ်သ့ၣ်လၢ (Pittsboro) ဧါအဂ့ၢ်လီၤ. မူးစဝုၣ်လုၢ်ယၢၣ် (Ms. Williams) တဲဖျါဆဲးထီၣ်ဝဲလၢ

တၢ်အိၣ်ပတၢ် လီၤမ့ၢ် တၢ်မၤကွၢ်တခါလၢအပူၤကွၢ်အနံၣ်ဒီးပုၤဖူးကါတၢ်လီၤဒီးအိၣ်ပတၢ်တဖၣ်န့ၣ်တအါဝဲဒၣ်ဘၣ်လီၤ. မ့ၢ်စထၢၣ်ခွံၣ်ရီၣ် (Mr. Chiron) တဲၤဖျါအါထီၣ်ဝဲလၢအဝဲသ့ၣ်ကကွၢ်က့ၤဒီးဒီးသိးကဟံၤဖျါအါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ တဖၣ်ဆူပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အအိၣ် လၢတၢ်ယုထၢတၢ်လဲၤတၢ်က့ၤအဂီၢ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ.

- မ့ၢ်စ ဘလဲန် (Ms. Bland), သံကွၢ်ဝဲမ့ၢ်ပကယုတၢ်ပတၢ်အပူၤတဖၣ်လၢတၢ်မၤအဆၢကတီၢ် ၃ အဂီၢ်ခါန့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်စထၢၣ်ခွံၣ်ရီၣ် (Mr. Chiron) ဟံၤဂၢၢ်ဟံၤကျါဝဲဒၣ်လၢ ကမ္ဘၢၢ်တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ (Public Safety) န့ၣ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖျါ လၢတၢ်ပတၢ်သိလ့ၣ်ဟါခိၣ်အပူၤတဖၣ်ဘၣ်ဆၣ်တသ့ၣ်ညါဝဲအပူၤထဲလဲၣ်မ့ၢ်ဂ့ၢ်တၢ်အံၤကစးထီၣ်ဖဲလဲၣ်မ့ၢ်ဂ့ၢ်ဘၣ်လီၤ. ဘၣ်ဆၣ်မ့ၢ်လၢကစးထီၣ်လၢ ၂၀၁၃ နံၣ်လၢအီၤကူးန့ၣ်လီၤ.
- မ့ၢ်စထၢၣ်ကွမ် (Mr. James) ဟ့ၣ်နီၤဝဲဘၣ်ယးတၢ်ဂ့ၢ်ဖိၣ်ထွဲတခါလၢ အံၤမုၢ်လၢအဝဲဟဲစိၣ်ဝဲဆူအပူၤကွၢ်တၢ်အိၣ်ဖိုၣ် လၢအဘၣ်ယးဒီးပုၤကွၢ်ဖိအတၢ်မၤစၢၤလၢ တၢ်ဝဲထံနီၤဖးတၢ်ထီၣ်တၢ်ဒူးလၢ တၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်တၢ်တဖၣ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ. အဝဲဆဲးကျိးဝဲ စတံးမရီၣ် (Steve Marron) လၢအတဲတၢ်တီၢ်ကျဲၤအံၤန့ၣ်တကြၢၤတဘၣ်လၢ တၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်တၢ် ဒီးသိးအံၤ လၢပုၤကွၢ်ဖိတဖၣ်လၢတၢ်တီၢ်ဟံၤအီၤတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်ဘၣ်လီၤ.

B. ကရၢၢ်တၢ်ကွၢ်ဘၣ်က့ၤတၢ်ဆူန့ၣ်ဆူ (HAC)

- မ့ၢ်စထၢၣ်ကွမ် (Mr. James) ကဆဲးကျိၣ်လိာ်သးလၢ မ့ၢ်စထၢၣ်ဖရၢၣ်လု (Mr. Fraley) ဒီးမ့ၢ်စဝုမးခံ (Ms. Womack) ထီၣ်ဘိးသိးကမၤလၢပုၤအဝဲသ့ၣ်အတၢ်မၤအဆၢကတီၢ် တၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်တၢ်ဆူန့ၣ်အဂီၢ်လီၤ. မ့ၢ်စထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) တဲၤဝဲလၢတၢ်ဆူန့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လိာ်လၢကဘၣ်မၤဝဲအီၤလၢတၢ်အိၣ်ဖိုၣ်လၢခံတဘျီန့ၣ်လီၤ.
- လၢတၢ်ဝဲသကိးလိာ်သးအံၤအပူၤန့ၣ်တၢ်ထံၣ်န့ၣ်လၢကရၢၢ်ဖိတဖၣ်ကဆဲးကျိးဆဲးကျါလိာ်သးအဂီၢ်တၢ်ကစိၣ်တဖၣ်န့ၣ်တမ့ၢ်ခ့ၣ်ခါ လၢကရၢၢ်တၢ်ကွၢ်ဘၣ်က့ၤတၢ်ဆူန့ၣ်ဆူ (HAC) လံာ်တြီၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်စထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) သံကွၢ်မ့ၢ်စထၢၣ်ဝုၣ်လုၣ်ယၢၣ် (Mr. Williams) ဒီးသိးမ့ၢ်စထၢၣ်ဖရၢၣ်လု (Mr. Fraley) ကဆဲးကျိးအီၤလၢကဝဲသကိးလိာ် သးတၢ်ဆူန့ၣ်အံၤ အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

V. တၢ်ဖဲးတၢ်မၤအသီ

A. တၢ်မၤတၢ်တီၢ်ကျဲၤလၢတၢ်မၤကဲထီၣ်ကဲထီၣ်တၢ်ဆူန့ၣ်ဟံၤဖျါတဖၣ်လၢ ကရၢၢ် ၁,၂ ဒီး ၃

- ကရၢၢ် ၂ – မ့ၢ်စဝုၣ်လုၣ်ယၢၣ် (Ms. Williams) စံးဘၣ်ဝဲလၢကရၢၢ်န့ၣ်တအိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအါထီၣ်တဖၣ်အယီ တၢ်ကီၢ်တဲၤအိၣ်လၢကဒီးန့ၣ်ပုၤမၤမုၢ်သးမၤကလိတဖၣ်ဒီးသိးကနီၤဖးနီၢ်တဂၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ယးအဝဲသ့ၣ်အလုၢ်အလၢ န့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်စထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) ဟ့ၣ်က့ၣ်လၢကရၢၢ်ကကွၢ်က့ၤအဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဆူန့ၣ်အိၣ်ထံးတဖၣ် ဒီးသိးဝဲကျိၤအံၤကဆၢတဲၤတၢ်ဂ့ၢ်ဆူန့ၣ်မနုၤတဖၣ်န့ၣ်ကြၢၤမၤအီၤအဆိလဲၣ်အဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ.
- ကရၢၢ် ၃ – မ့ၢ်စထၢၣ်ခါဒဲလဲ (Mr. Caldwell) ဟံၤဖျါထီၣ်တၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်တခါလၢ တၢ်သိၣ်လိဖိလစံၣ်ဆူ ကမဲးတၢ်အအိၣ်လၢကကွၢ်က့ၤဒီးကထၢန့ၣ်တၢ်အဂီၢ်လီၤ. မ့ၢ်စထၢၣ်ဝုၣ်လုၣ်ယၢၣ် (Mr. Williams) စံးဝဲအဝဲသ့ၣ် ကမၤသကိးတၢ်ဒီး လီၢ်ကဝီၤပုၤန့ၣ်တၢ်တဖၣ်ဒီးသိးကနီၤဖးလီၢ်တၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်တၢ်အံၤ, မ့ၢ်ဝဲဒီးကမၤသကိးတၢ်ဒီး HR ဒီးသိးကဒူးလိာ်ထီၣ်ကဲထီၣ်တၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

- မူးစထာန် ဒူးစာန် (Mr. Dixon) သံကွဲဒ်ဒ်မုာ်တၢ်ဂၢ်အဂၢၤတဖၣ်လၢဘၣ်ယးတၢ်တဟ်ဖျါလၢစရီအပူၤအိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.
- မူးစဝုၣ်လွၣ်ယၢၣ် (Ms. Williams) ဟ့ၣ်ကူၣ်ဝဲတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့တၢ်မၤတဖၣ် (အဒိ-GED တၢ်န့ၣ်လိ) န့ၣ် မုာ်ဝဲတၢ်ဂၢ်တထံၣ်လၢပုၤကဟ်ဖျါဖျါဖျါဖျါလၢတၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤကီၤခဲလၢပုၤမၤတၢ်လၢအဆၢကတီၢ်ဒ်ဝဲတဖၣ်ကဒီးန့ၣ်ဘၣ်ဝဲတၢ်မၤလိဝဲအတၢ်မၤအဆၢကတီၢ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.မူးစအဲးကနူ (Ms. Agnew) စံးဝဲ တၢ်အပိးအလီ (HR) ဝဲကျိၤကကျဲးစၢၤမၤဘၣ်လိာ်ဘၣ်စးကွၢ်တခါခါဒ်သိးကဟ့ၣ်ဝဲပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်လၢ တၢ်မၤအဆၢကတီၢ် ဥတဖၣ်ကဒီးန့ၣ်ဘၣ်ဝဲတၢ်မၤလိအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
- မူးစထာန်ခွံၣ်ရိၣ် (Mr. Chiron) ဟ့ၣ်ကူၣ်ဝဲဒ်လၢတၢ်ဂၢ်ဟ်ဖျါလၢစရီပူၤတနီၤန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဘၣ်ကွၢ်အီၤဝဲလံလၢ HR ဝဲကျိၤတၢ်မၤလိတဖၣ် (တၢ်မၤတၢ်တၢ်, တၢ်သ့ၣ်တမံသးတမံ, ဒီး တၢ်ဒ်သိးအံၤတဖၣ်) အယိၣ်ကြးဟ်ကွၢ်အီၤလၢစရီအဂၢၤလီၤဆိလိာ်သးဒီးတၢ်ဂၢ်ခိၣ်တီတဖၣ်လၢတၢ်တဘၣ် ဖံးထီၣ်ဖျါထီၣ်ဘၣ်ဒ်အီၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
 - မူးစထာန် ဒူးစာန် (Mr. Dixon) စံးဝဲလၢ ဒ်သိးတၢ်ကနီၤလီၤဒီးကဟံးန့ၣ်ကွၢ်တၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်အဂီၢ်လိာ်ဝဲမုာ်န့ၣ်တနီၤန့ၣ်လီၤ.
 - မူးစထာန်ဝုၣ်လွၣ်ယၢၣ် (Mr. Williams) ဒီး မူးစထာန်ခါဒဲလ် (Mr. Caldwell) ကကွၢ်ကွၢ်တၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ် ဒ်တၢ်လၢဖၢန့ၣ်ဟ့ၣ်ထီၣ်လၢအပူၤတဖၣ်အိၣ်အသိးဒီး ကဟံးကွၢ်မိၣ်ကွၢ် တၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်လၢတၢ်ကွၢ်ကွၢ်အီၤဝဲတခါအံၤဆူ တၢ်အိၣ်ဖျါလၢခံတၢ်ချီလၢ ကမံးတၢ်ဖိတဖၣ်ကကွၢ်ကွၢ်အီၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
 - မူးစထာန် အိၣ် (Mr. Aung) ဟ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒ်လၢတၢ်ဂၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်လၢခါတၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်အပူၤန့ၣ်အရူၤဒ်ဒ်ဒ်သိးသိးလၢအဂီၢ်ခဲလၢန့ၣ်လီၤ. အဝဲကဟ့ၣ်တၢ်ဂၢ်ခဲလၢတၢ်ပတီၢ် “တၢ” န့ၣ်လီၤ. အဝဲကသံကွၢ်ဝဲဘၣ်မနုၤအယိၣ် တၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်အံၤလိာ်အဂီၢ်ဒီးတဲအါထီၣ်ဝဲဒ်လၢ ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် ပုၤအဂၢၤကပလၢာ်ဘၣ်ဝဲ လီၤဆိဒီးအီၤန့ၣ်လီၤ.
 - မူးစထာန်ခွံၣ်ရိၣ် (Mr. Chiron) ထံၣ်န့ၣ်လၢတၢ်မၤလိမနုၤတဖၣ်န့ၣ်ကြးဆိကမိၣ်အီၤအဆိစ့ၢ်ကိးအကါဒ်ဝဲဒ်န့ၣ်လီၤ. အဝဲဒူးန့ၣ်ဝဲတၢ်အိၣ်သဘၣ်သဘၣ်သးတဖၣ်လၢ အပူၤကွၢ်တဘျုးန့ၣ်အတၢ်မၤတၢ်တၢ်ဒီးတၢ်သ့ၣ်တမံသးတမံတၢ်မၤလိတဖၣ်အတၢ်ဆၢကတီၢ်စရီတဖၣ်ဒီးတၢ်မၤလၢမၤဝဲတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. မုာ်လၢတၢ်အခိၣ်တီခဲလၢန့ၣ်တၢ်သိၣ်လိတဲအီၤဝဲတသ့တဘျုးအယိၣ် မူးစထာန် ဒူးစာန် (Mr. Dixon) ဒီး တၢ်အပိးအလီ (HR) လိာ်သ့ၣ်ညါလၢတၢ်ဂၢ်ခိၣ်တီမနုၤတဖၣ်န့ၣ်အကါဒ်ကတၢ်လၢ ကဘၣ်ကျါဘၢသိၣ်လိအီၤလဲၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
 - မူးစ ဘလဲန် (Ms. Bland) စံးဝဲပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်သံကွၢ်ဝဲဘၣ်မနုၤအဝဲသ့ၣ်လိာ်ဘၣ်ဝဲတၢ်မၤလိကိးန့ၣ်ဒဲးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. မူးစထာန် ဒူးစာန် (Mr. Dixon) တဲန့ၣ်ပၢၢ်ဝဲလၢတၢ်အံၤမုာ်လၢပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အတၢ်ကဲဘျုးအဂီၢ် ခိဖျါအဝဲသ့ၣ် န့ၣ်ပၢၢ်ဖိလစံၣ်အယိၣ်တၢ်အံၤကမၤစၢၤအီၤလၢတၢ်ကဒိသးဒီးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
- မူးစထာန် ဒူးစာန် (Mr. Dixon) အိးထီၣ်တၢ်ခွဲးယာ်လၢပုၤကဟ့ၣ်ကူၣ်ကရူၢ် ၂ ဒ်သိးကလဲၤဆူညါဒီးမၤလၢမၤပုၤအတၢ်ဆူၣ်န့ၣ်လီၤ. ကမံးတၢ်တဲသကိးလိာ်သးတၢ်ဂၢ်ဘၣ်ယး ကမၤစၢၤတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါလိာ်သးအဂီၢ် တၢ်ကတီၢ်ဖျါလၢအကါဒ်တဖၣ်န့ၣ်ဘၣ်တၢ်မၤလိအီၤအယိၣ်သးဒီး ကဘၣ်ဆဲးကျိးဝဲ ကျိၣ်အတၢ်တြီယာ်တဖၣ်ဒ်လဲၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်တခါအိၣ်ထီၣ်လၢ မုာ်မၤပုၤသကိးတၢ်ဒီးဟါတၢ်အိၣ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ်န့ၣ်ကဂ့ၢ်လီၤ.

- မှူးမတ် ဘလဲန် (Ms. Bland) စံးဟုန်ကူညီဝဲလၢသးသဟီၣ်တဖၣ်စ့ၤအယီ မှူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) ကြား
ဆ့ၤတၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးယါတခါလၢတၢ်ကွဲးထွဲတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အအိၣ်ဒ်သိးကနီၣ်လိတၢ်ဘၣ်သ့ၣ်ဘၣ်သးလၢ
ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်မၤတၢ်အဂ့ၤကတၢၢ်အယီန့ၣ်လီၤ. မှူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) သံကွၢ်ဝဲဘၣ်မနုၤအယီ ပုၤဆီ
ကမိၣ်လၢသးသဟီၣ်တဖၣ်စ့ၤလဲၣ်အဂ့ၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟုန်ကူညီလၢတၢ်အံၤကမ့ၢ်လၢပုၤမၤတၢ်ဖိနီၣ်ဂံၢ်စ့ၤအယီသးလီၤ.
မှူးစထၢၣ် ဒူးစၢၣ် (Mr. Dixon) တဲဖျါထီၣ်လၢ တၢ်မၤလီၤဟီတဖၣ်အိၣ်အါမးလၢတၢ်ကဘၣ်မၤပုၤအီၤဒီး တၢ်အံၤ
ဟံးန့ၢ်တၢ်ဆၢကတီၢ်အယီ တၢ်မၤအံၤဘၣ်တၢ်မၤအီၤအဖၢမုၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်အိၣ်ဖိၣ်လၢခံတၢ်ချီန့ၣ်ကဘၣ်တၢ်မၤအီၤဖဲ ၂၀၁၂, လါအိးထီဘၣ်၁၁သီ, မုၢ်လွံၣ်နံၤ ဖဲ ဂီၤ ၇:၃၀ လၢ ခွဲး-/ခလၢးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဖးဒိၣ်ဒါးန့ၣ်လီၤ.